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Disclaimer (1/2)

The sole purpose (the “Purpose”) of this website, IR and white paper (the “White Paper”) 
is to provide information on the sales of tokens (“Tokens”) in relation to the TKNT Project 
(as described herein) (the “Token Sales”).

The White Paper and its contents do not, and are not intended to, constitute, or form 
any part of, an offer for sale, prospectus or invitation to subscribe for or purchase Tokens, 
nor shall the White Paper, or the fact of its distribution, form the basis of or be relied upon 
in connection with any contract or commitment to acquire any such Tokens.

The White Paper is not a recommendation to purchase Tokens and neither the White Paper 
nor its contents constitute “investment advice” for any purpose.

Before purchasing Tokens, potential purchasers are strongly advised to take professional 
advice. No representation or warranty is given as to the information contained in the Draft 
White Paper which has not been verified, and no reliance should be placed upon such 
information.

Token sales or coin offerings are typically a highly speculative form of investment. 
Investors should be prepared for the possibility of losing their investment completely. 
Investment in token sales or coin offerings is not subject to existing capital market regulations 
and protections. Potential purchasers should be aware that no established market exists for 
the trading of the Tokens.

Statements contained in the White Paper may constitute “forward-looking statements”. 
Forward-looking statements are generally identifiable by the use of the words “may”, “will”, 
“should”, “plan”, “expect”, “anticipate”, “estimate”, “believe”, “intend”, “project”, “goal” or “target” 
or the negative of these words or other variations on these words or comparable terminology.

Forward-looking statements are based on current expectations and involve a number of 
known and unknown risks, uncertainties and other factors that could cause the Tokens’ actual 
performance to be materially different from any future performance expressed or implied by 
such forward-looking statements.

You should not place undue reliance on forward-looking statements and no undertaking is 
given to publicly update or revise any forward-looking statements that may be made herein, 
whether as a result of new information, future events or otherwise.



Disclaimer (2/2)

This White Paper does not constitute an offer to sell, or a solicitation of an offer to buy, 
[SAFTs or] TKN Token issuable thereunder in any jurisdiction in which it is unlawful to make 
such an offer or solicitation and is for informational purposes only. Neither the United States 
Securities and Exchange Commission nor any other federal, state or foreign regulatory 
authority has approved an investment in [SAFTs or] TKN Token issuable thereunder. 
Furthermore, 
the foregoing authorities have not confirmed the accuracy or determined the adequacy of any 
information in this White Paper or the Offering Memorandum, nor is it intended that the 
foregoing authorities will do so. Any representation to the contrary would be a criminal offense.

Prospective purchasers should make their own investigations and evaluations of [the SAFTs 
and] the underlying TKN Token, including the merits and risks involved in a purchase thereof. 
Nothing in this White Paper is intended to create a contract for the purchase of [a SAFT or]
the underlying TKN Token. A purchase of [a SAFT and] the underlying TKN Token is not an 
investment in tkn.com and instead represents only the limited rights and attributes relating 
thereto described in the Offering Memorandum pertaining to the tkn platform.

If you reside in a location where lottery, gambling, or betting over the internet is illegal, please do 
not click on anything related to these activities on this site. You must be 21 years of age to click 
on any gambling related items even if it is legal to do so in your location. Recognising that the 
laws and regulations involving online gaming are different everywhere, players are advised to 
check with the laws that exist within their own jurisdiction or region to ascertain the legality of 
the activities which are covered. The games provided by TKN are based on blockchain, fair, and 
transparency. When you start playing these games, please take note that online gambling and 
lottery is an entertainment vehicle and that it carries with it a certain degree of financial risk. 
Players should be aware of these risks and govern themselves accordingly.
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• 资金力，技术力，基础设施只有具备这三个要素方
可上涨，并按路线图进行

01 成功因素

• 预计通过下注和Defi钱包调整流通量，外部资金流入来增加
代币需求

• 维持回购&销毁策略（庄家优势的15%）

• 公司出售代币收益的50%将用于保证代币市值

03 Staking + 跳涨策略

• 只有基于EOS/TRON方可做的其他博彩平台无法比
较的cross区块链博彩平台（BTC/ETH/USDT等）

• 利用2nd Layer技术提高缓慢的区块确认

• 通过与Bitgo信托合约创建用户个人钱包 -> 保护用
户资产

• TKN.COM官方通证TKNT挖矿系统 -> 额外收益

• 将庄家优势的35%（公司手续费收益）使用到推荐
人奖励

02 竞争力



资金准备 x

额外收益

公平公正的挖矿收益

PC + 手机挖矿

• 矿业（挖矿）是指购买矿机，生成代币区块，从而获得代币的行为

• 因高额的电费和安装费用等，使之渐渐下滑的挖矿市场

• 需要资本方可挖矿的POS（股份证明式）式挖矿

• 如POW/POS挖矿拥有更多资本的人挖的越多

新趋势：通过玩游戏无论输赢都可获得固定的挖
矿代币是下注矿业的优点

代币下注矿业
Coin Bet-Mining



代币 Staking Coin Staking

• Staking是保留一定量的代币并在一定期限内获得分红的方式

• POS（股份认证方式）式的挖矿奖励式代币也将列入其中

• 在交易所或钱包内进行金融产品等活动



Staking 营销 Staking Marketing

最新趋势

드HOT TREND

通过Staking安稳

地增加代币数量

通过代币的上涨实现差价

收益

通过推荐人制度获得

额外奖励

< Bithumb的TMTG代币上涨10,000% >



• 在荷兰领地库拉索设立法人公司的IGNISVC B.V是取获
了赌场牌照的cross区块链游戏&博彩平台

• 以2020年7月为准成为以太坊博彩游戏Dapp中的第一名

TKN 是?

• 区块链关联:                

• 投资关联:  

• 赌场关联:

TKN的合作伙伴

• 通过了英国博彩审核机构ltechLabs的8千万次测试
及安全性认证->透明性

• 与设立在美国加利福尼亚州的虚拟资产信托公司Bit
go成为策略合作伙伴-> 多重签名信托服务，100万
美元的信托保险

• 服务提供者Betprotocol的24小时保安系统启动-> 
管理黑客等多样性的危险因素

TKN的安全性

Utrust

FO.COM 



<RNG 试验确认书>

通过了英国博彩审核机构ltechL
abs的8千万次测试及安全性认
证

<服务提供商 Betprotocol 网站>

管理黑客等多样性的危险因素
启动24小时的保安系统



<TKN.COM X Bitgo 신탁 계약 홍보>

<全球排名第一的信托公司Bitgo
网站>

与设立在美国加利福尼亚州的虚拟资产信托公司Bitgo成为策略合作伙
伴
多重签名信托服务，100万美元的信托保险



<DAPP 排名第一>

以2020年7月为标准在以太坊博彩游戏DAPP中排名第一

<库拉索 eGaming 牌照>

在荷兰领地库拉索设立法人公司的IGNISVC B.V是
取获了赌场牌照的cross区块链游戏&博彩平台



<全球Telegram社区>

<Instaram，Facebook>



博彩游戏 Casino Games

<Coinflip> <Roulette>

<Keno> <Whee>

<Linear Dice> <WheelC>

<Plinko >



<老虎机：老虎机游戏，计划于2020年7月>

<炸弹：扫雷，计划于2020年9月中旬>

<百家乐：传统纸牌游戏，计划于2020年8月中旬>

<Crash：计划于2020年9月下旬>

<视频扑克：扑克游戏，计划于2020年10月>

博彩游戏 Casino Games



<Casino Slots: 计划于2020年10月>

赌场老虎机 Casino Slots



<Live Casino Games: 计划于2020年10月>

真人博彩娱乐游戏 Live Casino Games



体育/电子竞技游戏 Sports /  E-

sports Betting

<体育竞技下注: 足球, 棒球, 篮球, 网球, 高尔夫, 赛马等, 计划于2020年8月>

<电子竞技下注: LOL, 星际争霸等, 计划于2020年8月>



推荐人制度 Referral System

• 推荐人制度

将游戏中所产生的的一部分手续费以TKNT（TK  

N通证）分红于推荐人的制度

• 手续费 对象

推荐人上下级的所有下注金额的1%（手续费）

中的35%

1代: 20% 
2代: 10%
3代: 5%

• 奖励上限额度 X 

无限地创造收益



推荐人 奖励 Referral Ranker Incentive

Star 制度 推荐人 奖励制度

额外 1代 2代 3代

1 Star 5% 20% 12% 8%

2 Star 10% 20% 15% 10%

3 Star 15% 25% 15% 10%

4 Star 公司所有上下的下注金额1%中的2%/4Star 人员

1 Star

本人 月 5,000 次以上下注(下注金额 20,000USDT 以上) 
+

上下级 月 150,000 次以上下注(下注金额 500,000USDT 
以上)

2 Star
本人 月 5,000 次以上下注(下注金额 50,000USDT 以上) 

+
上下级 月 300,000 次以上下注(下注金额 1M USDT 以上))

3 Star

本人 月 10,000 次以上下注(下注金额 100,000USDT 以上) 
+

上下级 月 600,000 次以上下注(下注金额 3M USDT 以上)

4 Star
本人 月 30,000 次以上下注(下注金额 200,000USDT 以上) 

+
上下级 月 2M 次以上下注(下注金额 10M USDT 以上)



推荐人 举例 Referral Examples

推荐人数 平均下注金额 日平均下注次数 收益

player A

1代 5 10 200 300

2代 5 10 200 150

3代 5 10 200 75

合计 15 900,000 90,000 525

推荐人 共15名 推荐分红: 1,050USDT价值的TKNTCase 1

推荐人数 平均下注金额 日平均下注次数 收益

player B

1대 10 10 200 600

2대 20 10 200 720

3대 560 10 200 1440

合计 90 5,400,000 540,000 2760

推荐人数 平均下注金额 日平均下注次数 收益

player C

1代 20 10 200 1500

2代 40 10 200 1800

3代 80 10 200 2400

合计 140 8,400,000 840,000 5700

推荐人 共90名 2Star条件满足 推荐分红: 5,520USDT 价值的TKNTCase 2

推荐人 共140名 3Star条件满足 推荐分红: 11,400USDT 价值的TKNTCase 3

标准: USDT / 月

(月 平均)

(月 平均)

(月 平均)



60%20%

10%

10%

Mining Marketing Founder & Team Ecosystem

代币名
称

TKNT (TKN Token)

发行量 10亿个

类别 ERC-20

种类 Utility Token, 挖矿

用途 下注，交易，Staking

基金会 TKN.COM

预计上
币

BKEX, OKEX,
FOBLEGATE

※ 半减期:每挖到 100,000,000 TKNT 为标准



平均下注金额 TKNT挖矿数量 TKNT 价格(交易所) TKNT 收益(USDT)

player A 900,000 450,000 0.02 9,000

player B 5,400,000 2,700,000 0.02 54,000

player C 8,400,000 4,200,000 0.02 84,000

14,700,000 7,350,000 147,000

平均下注金额 TKNT挖矿数量 TKNT 价格(交易所) TKNT 收益(USDT)

playerA 900,000 225,000 0.10 22,500

player B 5,400,000 1,350,000 0.10 135,000

player C 8,400,000 2,100,000 0.10 210,000

14,700,000 3,675,000 367,500

※ 半减期之后交易所内TKNT价格预计上涨

标准: USDT / 月

全部挖矿量

600,000,000

TKNT

挖矿方式

TKN.COM 

内进行下注

挖矿数量

约2USDT为标准=

1TKNT

半减期

每挖到

100,000,000 

TKNT 为标准

TKNT 挖矿
TKNT Mining

※平均下注金额不是下注后错失的金额. 

※ TKNT 上市价以 0.02USDT 为标准，可产生额外收益



新模式的开始: TKNT Staking

v
STEP 1 STEP 3 STEP 5

STEP 2 STEP 4

下注挖矿 Staking 上币后跳涨

利息分红TKNT 挖矿

通过TKN.COM内玩转游戏的TKNT首批挖矿

 挖矿获得的TKNT的Staking

 通过Staking获得更多的TKNT

 TKNT上市及交易(下注挖矿半減期阶段预计上币，约4个月) 

 通过学习原Staking营销的成果案例的跳涨准备（销毁计划）



• 通过下注挖矿进行TKNT挖矿

• 一期购买及建立信任阶段

• 通过Staking获取额外TKNT收益

• 用户出售的TKNT公司将回收销
毁（公司收益15%）

• 营销计划启动（2期上幅度上涨
阶段）

• 通过基金会的回购和外力的涌

入来稳定市场的阶段

• 稳定阶段确保投资氛围后，用

户持续流入

TKNT 未来发展

TKNT’s Future

<预期图>

1

2

期

期

3 期



TKNT 路线图

Roadmap of TKN

2019.10

2020.1Q

2020.2Q

2020.3Q

2020.4Q

2021.1Q

• TKN.COM 发行

(原 FCK.COM), 

基于Web3 

• 以太坊DAPPS排名第一

• 成功签约Bitgo信托

• TKN 官方续 (UX/UI 改组)

• 自动提款重新开启

• 加入TKNT下注挖矿系统

• Suncity, Genting集团战略合作协议

• 稳定币 & 代替币上市

• 加入体育/电子竞技下注游戏

• TKNT上市（BKEX,OKEX等）

• TKN 全球路演

• 大规模扩展服务器及稳定化

• 加入TKNT Staking服务

• 加入真人娱乐服务

• 开展平台的特许经营业务

• 上市其他全球性交易所



The beginning of new life



Contact
support@tkn.com

Follow Us
Twitter

Facebook
Instagram

Medium
Telegram

Kakao Talk

mailto:support@tkn.com
https://twitter.com/tknofficial2
https://www.facebook.com/tkncasino
https://www.instagram.com/tkncasino/
https://medium.com/@tkn.com
https://t.me/tkn_com
https://open.kakao.com/o/gs9V8uub

